
114學年第2學期
福星校區住宿費繳費方式說明

請於2025年12月30日至2026年1月28日

登入【行動E製單】完成繳費

The payment path of the dormitory fee in the 2ed semester of the 
114 academic year is as follows. Please complete the payment 

from December 30, 2025 to January 28, 2026.



方法 1. 登入行動逢甲app ->行動e製單->
校內住宿費 ->選擇繳費方式

2

3

Method 1. Log in Mobile Feng-Chia APP ->  e-Billing -> payment slip

◆由手機登入「行動逢甲APP」，點選行動e 製單->學生繳費系統->校內住宿費->選擇繳費方式



方法2. 登入MyFCU->行動e製單->校內
             住宿費->選擇繳費方式

◆登入MyFCU九宮格，點選校園生活->行動e 製單->學生繳費系統->校內住宿費->選擇繳費方式

Method 2. . Log in MyFCU ->  e-Billing -> payment slip

2

1

3



方法 3.進入「逢甲大學行動e 製單」網頁->
輸入(學生西元生日+學號或身份證字號)
Method 3. e-Billing -> Enter (student‘s birthday + student number) -> payment slip

◆進入「逢甲大學行動e 製單」網頁https://service202-sds.fcu.edu.tw/tuition/infologin.aspx



境外學生也可登入「元大校務網」->輸入
(學校+學號+驗證號碼)

◆登入「元大校務網」 https://school.yuantabank.com.tw/school/

Overseas students can also Enter “Yuanta Bank”->Enter (School+ student ID+ verification Code)



第二學期不續住者，請於2025年12月22日前至宿舍辦公室(G棟1F)申請退宿，補

繳住宿費【學期價】差額，並於2026年1月14日中午前完成退宿檢查並搬離宿舍。

已繳交下學期住宿費後辦理退宿者，不予退費

If you want to cancel your bed for the next semester, please go to the dormitory office (1F of Building 

G) to apply for check-out of dormitory before December 22, 2025. You have to pay the difference fee 

of the 【One Semester Housing Rates】, and complete the check-out before 12:00 noon on January 

14, 2026.

  No refund will be given if you cancel the dormitory for the next semester.

注意事項
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